
P R O T O K Ó Ł   Nr 5/17 

 

 

Komisją Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej odbytego 

 29 sierpnia 2017 roku. 

 

 

W posiedzeniu wg prowadzonej listy obecności udział wzięło 6 członków komisji. 

 

Ponadto udział wzięli: 

 

1. Jacek Kolesiński - Wójt Gminy 

2. Hieronim Birk  - Zastępca Wójta 

3. Jacek Skrobisz - dyrektor GZEAS-u 

4. Bernadeta Hanysz - pracownik OPS w Siedlcu 

 

Do pkt.1 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący komisji Robert Winiarz 

serdecznie witając wszystkich obecnych. 

Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 6 radnych, co 

wobec składów komisji wynoszącego 6 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Do pkt.2 

 

W punkcie tym przystąpiono do przyjęcia porządku obrad, który został przyjęty 

jednomyślnie w brzmieniu jak niżej. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapoznanie się z informacją o działalności placówek oświatowych w gminie od 1 

września br. 

4. Opinia w sprawie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym z 
terenu gminy Siedlec, 

5. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt.3 

 
 Dyrektor GZEAS-u J. Skrobisz  przedstawił informację dotyczącą stanu wdrożenia 

reformy oświaty w placówkach oświatowych w gminie Siedlec. Podał liczbę dzieci w 

poszczególnych placówkach z uwzględnieniem w poszczególnych  klasach, ilość etatów 

nauczycieli i pracowników obsługi. 

Analizując powyższe zagadnienie podnoszono sprawę ilości etatów pedagogicznych– czy 

nastąpił ich wzrost, czy jest to porównywalne do ubiegłego roku. 

Do zagadnienia ustosunkował się dyrektor GZEAS-u J. Skrobisz mówiąc: „…jeśli chodzi o 

etaty pedagogiczne mniej więcej jest to na tym samym poziomie , nie było żadnych 

zwolnień, jeśli wygasły umowy to były umowy na czas określony;  rok 2019 będzie 

bardzo ciężkim rokiem, gdzie najprawdopodobniej będą zwolnienia wbrew zapewnieniom 

ministerstwa.  

Powyższą informacje członkowie komisji przyjęli za wyczerpującą i opowiedzieli o jej 

przedstawieniu na najbliższych obradach rady. 



 

Na zakończeni głos zabrał radny W. Żydzik zwracając się o przedstawienie informacji na 

temat rozbudowy przedszkola w Siedlcu.  

Tu dyrektor GZEAS-u J. Skrobisz odnosząc się do zagadnienia m.in powiedział : „…w 

miesiącu lutym br zlecono projektantowi sporządzenie dokumentacji technicznej na 

zmianę sposobu użytkowania, zgodnie z decyzją lokalizacyjną. W trakcie sporządzania 

dokumentacji, były prowadzone konsultacje z projektantem w celu uzgodnień i 

przekazania oczekiwań wójta, co do zakresu remontu i przebudowy. Wystąpiono o 

zmianę decyzji lokalizacyjnej związanej z ilością miejsc parkingowych. 

Wypowiedź uzupełnił Wójt Gminy informując, iż remont budynku ( były DPS) i 

przedszkola w Siedlcu podzielony jest na trzy etapy: 

I etap – remont dołu i sanitariatów, 

II etap – winda 

III etap – otoczenie. 

W trakcie są przygotowane nowe dokumentacje dotyczące instalacji ; budynek jest 

zabezpieczony, jeśli chodzi o wszystkie rzeczy dachowe;  

w ramach możliwości elementy remontowe wewnętrznej części będziemy starali się 

rozpocząć jak najwcześniej ; co do innych rzeczy związanych z nowym budżetem , będzie 

to przedmiotem poszczególnych komisji.” 

Do pkt.4 

 

Zagadnienie dotyczące szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy 

Siedlec przedstawiła B. Hanysz pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej. Tu wyjaśniła , iż 

zgodnie z art. 17 ust. 1 pkt 3 ustawy o pomocy społecznej do zadań własnych gminy o 

charakterze obowiązkowym należy między innymi udzielenie schronienia osobom tego 

pozbawionym, natomiast zgodnie z art. 48a  w/w ustawy udzielenie schronienia 

następuje przez przyznanie tymczasowego miejsca w noclegowni albo schronisku dla 

osób bezdomnych. Na podstawie art.97 ust.5 ustawy z dnia 12 .03.2004r. o pomocy 

społecznej Rada Gminy jest upoważniona do ustalenia w drodze uchwały w zakresie 

zadań własnych do szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia. W myśl art. 51 ust.4 w/w ustawy schroniska dla bezdomnych zalicza się do 

ośrodków wsparcia. 

W dyskusji nad zagadnieniem radny W. Żydzik pytał czy w gminie występuje 

problem udzielenia schronienia osobom bezdomnym ?  

B. Hanysz udzielając odpowiedzi stwierdziła, że tak . W ubiegłym roku udzielono 

schronienia 4 osobom . Koszt na jedną osobę wynosi 864,00 zł. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie ( jednogłośnie) nie wnosząc 

uwag. 

 

Do pkt.5 

 

 W punkcie tym podnoszono następujące sprawy: 

 

- radny St. Jedliński pytał:  co z bezpłatnymi szczepieniami przeciw grypie dla seniorów w 

gminie Siedlec obecnym  roku?. Uważał , że winny być kontynuowane. Widział też 

potrzebę większej informacji w tym temacie  poprzez  szersze rozplakatowanie . 

Tu komisja jednogłośnie opowiedziała się za kontynuacją tych szczepień. 

Podniósł również sprawę ogromnego bałaganu nad jeziorem. Jak poinformował nie 

wszyscy mieszkańcy tych terenów posiadają pojemniki na śmieci. Bardzo często zdarza 

się , że śmieci przywożone sa na przystanek PKS. 

- radna E. Weil poddała do przemyślenia sprawę pamięci dr M. Buschke. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku przewodniczący komisji zamknął posiedzenie. 

 



 

 Protokołowała        Przewodniczący 

            Inspektor      Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

 Jolanta  Żurek                                            Zdrowia i  Opieki Społecznej 

                  Robert     Winiarz 

 


